
Vietnam Centre of ITI 

 
First Vietnam International Performing Arts Festival  

7 to 12 December 2023, in Phan Thiet, Binh Thuan, Vietnam 2023. 

 

The Vietnam Centre of ITI is thrilled to announce the highly anticipated First World Arts 

Performing Festival, taking place from 7 to 12 December 2023 in Phan Thiet, Binh Thuan, 

Vietnam in December 2023. This global event aims to foster creative connections and has 

already attracted the registration of approximately 16 international art troupes from 5 

continents. Additionally, art troupes showcasing the essence of Vietnamese art from various 

regions of Vietnam will be in attendance. 

 

Over the course of 5 days, the festival will feature a diverse range of events, including the 

Opening Ceremony, Peace Music Festival, International Art Troupe Performances, 

Community Performances, Street Festival, Fashion Show, International Conference, and the 

grand Ending Ceremony. One of the highlights of the festival is the direct interaction 

between artists and the audience. 

 

This festival plays a significant role in the development of cultural and tourism values in Phan 

Thiet City and Binh Thuan province as a whole. Furthermore, it contributes to the 

establishment of an international Art and Culture brand in Binh Thuan, showcasing the 

region's vibrant artistic heritage to the world. 

  



Centre vietnamien de l’ITI 

 
 

1er Festival international des arts de la scène du Viêt Nam 

Du 7 au 12 décembre 2023, à Phan Thiet, Binh Thuan, Vietnam. 

 

Le Centre vietnamien de l'ITI est ravi d'annoncer le très attendu 1er Festival international des 

arts de la scène, qui se tiendra du 7 au 12 décembre 2023 à Phan Thiet, Binh Thuan, au Viêt 

Nam, en décembre 2023. Cet événement mondial vise à favoriser les liens créatifs et a déjà 

attiré l'inscription d'environ 16 troupes artistiques internationales de 5 continents. En outre, 

des troupes artistiques représentant l'essence de l'art vietnamien de diverses régions du 

pays seront présentes. 

 

Pendant cinq jours, le Festival proposera un large éventail d'événements, dont la cérémonie 

d'ouverture, le festival de musique pour la paix, les représentations des troupes artistiques 

internationales, les représentations communautaires, le festival de rue, le défilé de mode, la 

conférence internationale et la grande cérémonie de clôture. L'un des points forts du Festival 

repose l'interaction directe entre les artistes et le public. 

 

Ce Festival joue un rôle important dans le développement des valeurs culturelles et 

touristiques de la ville de Phan Thiet et de la province de Binh Thuan dans son ensemble. En 

outre, il contribue à l'établissement d'une visibilité internationale des arts et de la culture de 

la province de Binh Thuan, en présentant au monde entier le patrimoine artistique 

dynamique de la région. 


